
Zápis z mimořádného zasedání  zastupitelstva obce Radhostice konaného dne 17.04.2025 
v komunitním centru OÚ Radhostice. 

 
Přítomni: Jiří Noha, Václav Šlemar, Petr Sova , Andrea Supová 
Omluveni: Ludvík Toman, Libuše Diblíková, Jan Toman 
 
Program: 
1. Zahájení 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu 
4. Schválení  smluv s EG.D (firma Fiera, Jindřichův Hradec) 
5. Různé 
6. Diskuze 
7. Závěr 

 
K bodu 1.  
Zasedání zahájil starosta Jiří Noha, který přivítal zastupitele a všechny hosty. 
 
K bodu 2. 
Zapisovatelem zápisu byla určena  Andrea Supová  a ověřovatelem zápisu byli navrženi 
                  Petr Sova  a Václav Šlemar. 
Usnesení č. 1 ZO souhlasí s návrhem. 
Pro Petra Sovu  jako ověřovatele zápisu 
4x PRO, 
Pro Václava Šlemara jako ověřovatele zápisu 
4x PRO. 
 
K bodu 3. 
Schválení programu: 
Usnesení č. 2. ZO souhlasí s programem 
4x PRO. 
 
K bodu 4. 
Ke schválení předložena  Smlouva od  EG.D, s.r.o. Brno,   o zřízení věcného břemene 
 č.: PI-014330090508/001-FIA s názvem „Radhostice-kabel NN, pí .Kolářová“ pro pověřenou  firmu  
Fiera a.s., Jindřichův Hradec 
Usnesení č. 3 : ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemen č.: PI-0143300905089/001-FIA 
s firmou EG. D, a.s. a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
4x PRO 
Ke schválení předložena  Smlouva od  EG.D, s.r.o. Brno,  o zřízení věcného břemene 
 č.: PI-014330076296/005-FIA s názvem „Libotyně -kabel NN, pí. Mrázová“ pro pověřenou  firmu  
Fiera a.s., Jindřichův Hradec 
Usnesení č. 4 : ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemen č.: PI-014330076296/005-FIA 
s firmou EG. D, a.s. a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
4x PRO 
Ke schválení předložena Smlouva o smlouvě budoucí  od  firmy  Energosítě  Prachatice, zast. panem 
Doležalem,   o zřízení věcného břemene  k zakázce 1030090720, Radhostice – kabel NN, pí. Novotná 
 Na pozemcích p.č. 742/1,p.č.754,p.č.477/1 a p.č.,743/1 
Usnesení č. 5 : ZO schvaluje Smlouvu o  smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene  a pověřuje 
starostu podpisem smlouvy. 
4x PRO 



 
 
K bodu 5: 
Dotaz na barvu střechy na KD od pana Matouška – zodpovězeno . 
 
K bodu 6: 
Diskuze: 
Pan Melgr se dotazoval, proč se neřeší centrální odpadové hospodářství a proč se  investuje do KD a 
Obecní  hospody – bylo zodpovězeno a zdůvodněno. (Rekonstrukce kulturního zařízení byla zahájena 
již v roce 2021 a bylo třeba  již započaté práce dokončit.)  K dotazu na centrální odpadové 
hospodářství bylo  odpovězeno, že  malá obec na toto zařízení nikdy finančně nedosáhne a řeší se 
individuálně.  Ohledně dotazu na Obecní  hospodu bylo odpovězeno, že možnost přihlásit se o 
pronájem  hospody bylo dostatečně dlouho zveřejněno a mohl se kdokoliv přihlásit.  
(diskuze byla velmi živá.) 
 
K bodu 7: 
 
Schůzi ukončil starosta a popřál všem příjemné prožití svátku Velikonoc. 
 
 
 
Datum vyhotovení zápisu: 20. 4. 2025 
 
 
 
Zapsal:  Andrea  Supová                       …............................................................... 
 
 
 
Starosta: Jiří Noha                                ……………………………………………………………… 
 
 
 
Ověřovatelé: Václav Šlemar                  ……………………………………………………………….. 
 
 
 
                       Petr Sova     ……………………………………………………………… 
 
 
 
 
Vyvěšeno dne: 22. 04. 2025 
Bude sejmuto dne: 03. 05. 2025 
 
 


